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Abstract (en)
[origin: US4322876A] To optimize the manufacture of color-picture tubes, automation of the repeated insertion of the shadow mask into the faceplate
is desired, but difficulties are encountered because of the undefined positions of the connection members (faceplate studs and shadow mask leaf
springs). To solve the problem, a device is disclosed which acts on the connecting members and brings them to a defined position relative to the
device to permit automatic engagement of the connecting members.

Abstract (de)
Zur Rationalisierung der Farbbildrörenherstellung wird die Automatisierung des mehrfachen Einsetzens der Schattenmaske (2) in die
Bildschirmwanne (3) angestrebt. Schwierigkeiten treten jedoch wegen der undefinierten Lage der Verbindungselemente (Wannenstifte (30) und
Blattfedern (22)) auf. Die Erfindung löst dieses Problem, indem die Vorrichtung (1) an den Verbindungselementen angreift und diese in eine
definierte Lage zur Vorrichtung (1) bringt, die es dann ermöglicht, die Verbindungselemente automatisch einrasten zu lassen.
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